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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE #9 TORPA SKOGS VÄGSAMFÄLLIGHET 

Datum: 16 oktober 2022, kl.09:00 

Förening: Torpa Skogs Vägsamfällighet 

Org.nr.: 812800-8920 

Plats: Besvärsvägen 11, Muskö 

Närvarande: Ordförande: Christin Svensson 

Kassör: Göran Westberg 

Vägansvarig: Leif Fagerlind 

Sekreterare: Paola Zetterberg 

Ledamöter: Andreas Swills 

Suppleanter: Johan Andersson 

Frånvarande: - 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Christin Svensson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Val av justerare 

Mötet valde Johan Andersson att justera protokollet. 

3. Godkännande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Inga kommentarer eller tillägg. 

5. Mötesfrågor 

5.1 Rapport av inkomna ärenden samt ordförandes rapportering 

Åtgärder på Backstigen för att minska risken för halka. Årsmötet beslutade att åtgärder får 

göras med max 50 000 kr och möjligt arbete utföres under 2023.  

Motion har inkommit gällande borttagning av ett fåtal träd i backen på Torpaängsvägen. 

Möjligt projekt för städdagen 2023. 

Motion har inkommit gällande iordningsställande av vändplan på Torpaängsvägen. Möjliga  

åtgärder får ses över. 

Arvoden för 2021/2022 är utbetalade till samtliga berörda. 

5.2 Kassörsrapport 

Göran W rapporterade avseende föreningens ekonomi. 

Saldo underhållskonto: 209 527 kr 

Saldo förbättringsfond: 1 034 602 kr 

Ca 10 st medlemmar har ännu inte betalat. Dessa kommer att kontaktas. 

5.3 Budgetarbete för 2023 

Styrelsen kommer börja med detta på nästa styrelsemöte. 

5.4 Utvärdering städdagen 

Föreningen hade städdag den 10 september. Fler än 50 fastighetsägare slöt upp och 

fördelades i grupper på de olika vägarna. Mycket blev gjort men en del kvarstår. Förslag att vi 

till nästa år kör mellan 09:30-13:30 och därefter bjuder föreningen på en lätt lunch och kaffe. 

Leif och Göran kommer att kontakta alla vägkontaktpersoner. 

Styrelsen beslutade att det som blev ogjort från städdagen och som vi har fått anmärkning på 
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från trafikverket kommer att göras av extern entreprenör, förslag att Rolles Alltjänst  anlitas. 

5.5 Avtal för vinterväghållning 

Föreningen har nu avtal med John Bergendahl AB för att hantera vinterväghållningen 

säsongen 2022/2023. 

5.6 Rapport från vägansvarige och aktuella vägarbeten 

Hydroforvägen är åtgärdad och klar. 

Viktoriavägen är grusad och depå är påfylld. 

Flera vägar är sladdade och klara. 

Klippning av vägkanter görs generellt en gång per år. Specifika delar kan klippas oftare om 

behov finns.  

Asfaltering av Skanska är genomförd. Kvarstår grusning av kanter som kommer att 

genomföras vecka 42. Övergångar mellan grus och asfalt är åtgärdade. 

5.7 Medlemsregister, hemsidan 

Stämmer av att allt är uppdaterat. 

6. Övriga frågor 

Allt ris på Torpaängen är uppeldat av eldningsgruppen. 

7. Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte #10 beslutades till den 10 december 2022 kl.9 hos Paola på 

Hydroforvägen 10. 

8. Avslutning 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Ordförande            Vid protokollet  Justerare 

Christin Svensson           Paola Zetterberg  Johan Andersson 

 

 


